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PROTOKOLL 
 STYRELSEMÖTE 

MÄLARENS BÅTFÖRBUND 

Datum:  12.12 2023 

 

Tid:   

 
Plats: 

 

Deltagare: 

 

 

kl: 18:30 

 
Digitalt på Skype  

 

Carl-Gustaf Leijonhufvud, Lennart Johansson, Hans Wester, Thord Porsander,  Håkan 

Wallin (via Skype) 

 
 

 

1. Mötets öppnande  Ordförande öppnade mötet med att hälsa alla närvarande          

välkomna. 

2. Val av justeringsman Hå kån Wållin 

3. Protokoll justering Ordf. gick igenom fo regå ende mo tesprotokoll åv den 
9/11 som godkå ndes och lådes till håndlingårnå.     

4. Dagordning Fråmlågd dågordning fo r mo tet godkå ndes. 

5. Ekonomi  Lennårt Johånsson fo redrog den ekonomiskå stå llningen 
perioden 12/12 som visåde fo ljånde; 

 Trånsåktionskonto  240.310 kr Plåceringskonto  163.517 kr Totålt  403.827 kr
            

Resultåtråpport enl. fo ljånde: Inkomster 591 tkr likå med budget Utgifter 508 
tkr, vilket ger ett resultåt om 82 tkr. Då  Sjo fårtsverket å nnu ej skickåt ngn fåkturå 
fo r Ro kå stro m om 50 tkr uppgå r det verkligå resultåtet till 32 tkr mot en budget 
om 10 tkr. Fo r å ret tillkommer en del kostnåder som resekostnåder m.f.l., vilket 
innebå r ett å rsresultåt om cå 25 tkr. 

Ordf. väckte frågan hur vi kan få in flera båtklubbar i Mälaren under MBF paraply. Här 

noterades att vi har fått en förfrågan om medlemskap från Hjulsta Båtklubb, och dess ordf. 

Anna-Sofia Andersson, dock utan att ännu fått in en ansökan. Beslut: Carl-Gustaf åtog att 

kontakta föreningen på nytt för att få in dem under 2024. 

6. Information från kommittéer        
       

• Farled:  vakant I väntan att få in en ny ansvarig för farledsfrågor, konsulterar Carl-Gustaf 

Anders Knutas i dessa frågor.              

• Båtsäkerhet: L. Castaing     Thord efterträder Larurent som ansvarigför Båtsäkerhet. Han har 

läst in sig på det material som idag ligger på vår hemsida, och finner att en del länkar som finns 

där ej har ngn koppling. Därtill önskar Thord att ha stöd från övriga i styrelsen i arbetet med 

dessa frågor. Thord känner VD för Båtklubbarnas Varv i Västerås och kan genom honom få 
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värdefulla råd hur dom arbetar med båtsäkerhetsfrågor inom sin verksamhet.        

      

C-G önskade att fokus i båtsäkerhet lades mot vad som sker inom båtklubbens ansvarsområde 

medan Thord till lika stor del ville arbeta med sjö- och båtsäkerhets frågor kring båtägarens 

ansvarsområde. Beslut: Hans Selg hjälper Thord med hemsidan. Hans Wester, som sekr. stödjer 

Thord med att få ut båtsäkerhetsfrågorna via MBF Info Nytt. 

 

• Miljö: Ola Karlsson  Ej närvarande.  C-G informerade om SMBF miljökonferens, där vi dock ej 

deltog. Vi hade önskat att denna konferens kunnat hållas digitalt vilket skulle ha underlättad 

närvaro från klubbar/båtägare utanför Stockholmsområdet.                                 

 

• BAS:  Lennart Johansson Lennart har gått ut med information till båtklubbarna om att BAS 

fr.o.m. 2025 kräver inloggning via användarnas personnummer. Ytterligare information med 

anvisningar om hur detta skall gå till kommer att skickas ut i januari månad.           

7. Val av styrelse 2024 Info r 2024 hår vi ett flertål styrelseposter och kommitte -
ledåmo tet som krå ver nyvål och då r nominerings- och vålårbete må ste på bo rjås 
i god tid. 

2023 skåll nyvål ske fo r fo ljånde personer.   

Nyvål:  
Ordförande  C-G Leijonhufvud, kvarstår ytterligare 1 år 
Kassör: Idåg Lennårt Johånsson, åvgå r nyvål krå vs             
Led1. Håns Selg, åvgå r Nyvål krå vs                                                                                    

 Suppl 1. Josef Mårosån, åvgå r nyvål krå vs fo reslå s Uno Kårlsson    
 Suppl 3.  Idåg våkånt                      
 Revisor  Idåg Antero Ellilå , åvgå r fo reslå s på  ytterligåre 1 å r  

 
Kommitté ledamöter                                                                                  
Farleds kommitté  vakans efter Anders Knutas,  nyval krävs                                                                        
Miljökommitté Olå Kårlsson, kvårstå r ytterligåre 1 å r  Anders Dåhllo f kvårstå r 
ytterligåre 1 å r                                                            
Info kommitté Idåg Håns Selg, åvgå r nyvål krå vs                   
Farledskommitè Idåg  Thord Porsånder, kvårstå r 1 å r       
Förtjänst kommitté Idåg Mågnus Thele, fo reslå s ytterligåre 1 å r 

 

Fo ljånde klubbår utgo r vålkommitte  fo r 2024 enl. den ordning med roterånde 
klubbår som vålkommitte  som togs vid bå tdågen 2019. 

Utsedda klubbar att utgöra valkommitté för 2024 : 

Hållståhåmmår-Kolbå ck BK, Kungso r MBK, BK Wegå 

Beslut Sekr. Håns Wester meddelår desså klubbår ått de utgo r vålkommitte  fo r 
2024, då rtill kållås de till vå rt nå stkommånde styrelsemo te den 16 jånuåri i 
Vå sterå s, fo r ått informerås om uppdråget. Håns Wester tår då rtill kontåkt med 
Uno Kårlsson om håns nominering. 

8. Övriga frågor   
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Vid styrelsesåmmåntrå det i november togs beslut om ått vi skåll ånordnå ett 
progråm kring bå tdågen i mårs, som vi plånerår till lo rdåg den 23mårs på  Hotell 
TåInn i Vå sterå s. 

Beslut: Hå kån Wållin fick i uppdråg ått tå kontåkt med Påtrik Lindqvist på  SBU 
fo r diskuterå och be om hjå lp med en styrelseutbildning fo r vå rå bå tklubbår, 
som vi gemensåmt kån ånordnå på  bå tdågen. Lennårt hår å ven å tågit sig ått 
ånordnå en BAS-utbildning fo r klubbårnå under vå ren 2024. 

 

 Mötet avslutades kl. 21.00 

Kommande möten:  Tisdåg den 16 jånuåri på  Hotell TåInn, Vå sterå s    

 

 

Sekrerare      Justering 

 

 

Hans Wester      Håkan Wallin 
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